
 

 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Skole: Bjerregrav Skole 

Mødested: Mødelokale 1 
Mødedato: 18-01-2024 kl. 16.00-18.00 Næste mødedato: 29.2.2024 

Deltagere:  

Afbud: «skriv her» 

Forældrevalgte:  

Morten Kjær Sørensen (formand), Gitte Eggert, Lil Johansen, Camilla Brandstrup, Tine 
Bugge Lund, Pia Kræfting Jensen, Kathrine Bruun Søegaard 

Medarbejderrepræsentanter:  

Anne Dorthe Gyldenløve, Dorte Rudfeld Pedersen 

Evt. Elevrepræsentanter: 

Ludvig Knakkergaard Petersen, Oliver Tristan van Gogh 

Ledelse:  

Konst. skoleleder Wivi Bak Hoijer 

777. Godkendelse af dagsorden 
778. Godkendelse af referat fra 7.11.2023 
779. Velkommen til Wivi 
780. Nyt fra eleverne 
781. Orientering om økonomi, herunder vikardækning 
782. Orientering om fundet og opdateret værdiregelsæt ved Morten (bilag   

1) 
783. Opfølgning på ptk. 776 om regler for gangvagt/gårdvagt om morgenen 
784. Opfølgning på kommunikationsstrategi ved Wivi og Morten. Bilag 

eftersendes evt. 
785. Øvrigt nyt fra konst. skoleleder om bl.a. Trivselsundersøgelse og 

Forældresamarbejde, fastelavnsfest, fravær, De fire spor, svømning 5. kl. 
786. Forslag om fælles e-learning om skolebestyrelsesarbejde i 5 moduler 

af 10-15 minutter. Hæfter udleveres 
787. Evt.  

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDDE 

777. Godkendelse af dagsorden:  
Dagsorden godkendt. 



 

 

778. Godkendelse af referat fra 7.11.2023: 
Referat fra 7. november 2023 godkendt. 

779. Velkommen til Wivi: 
Wivi præsenterede sig selv og hendes baggrund. 

780. Nyt fra eleverne: 
Elevrådsrepræsentanterne Oliver og Ludvig fortæller om • arbejdet i RFE, • 
arbejdet med sortering i klasserne (nye spande), • udfordringer med sne og 
sneregler, reglerne er tydelige og gode, der er bare nogle elever, der ikke kan 
håndtere det så godt, UMR’erne. Forældrene spurgte ind til snackboden. Det 
blev aftalt, at AO deler med hele skolebestyrelsen det oplæg til skolebod, 
som personalet har udarbejdet. • Forældrene spørger ind til, hvordan 
eleverne oplever, at skulle vente udenfor om morgenen indtil kl. 08.00. • 
Forældrene spørger ind til, hvordan eleverne oplever bobledækningen i 
klasserne 

781. Orientering om økonomi, herunder vikardækning: 
orientering om status på bobledækningordningen og diverse kommentarer til 
status. • bestyrelsen er glade for at skolen kigger ind i en anden løsning og er 
kede af, hvis det har givet uhensigtsmæssigt pres på personale og elever. 
Man kunne godt have ønsket sig et andet forløb. • Wivi gennemgår oplæg til 
budget 2024 og regnskab for 2023. 

782. Orientering om fundet og opdateret værdiregelsæt ved Morten (bilag 
1): 
1. februar tager Wivi og Marie til møde på forvaltningen, hvor 
værdiregelsættet kan opdateres. Derefter vil skolebestyrelsen få forelagt et 
forslag. 

783. Opfølgning på ptk. 776 om regler for gangvagt/gårdvagt om 
morgenen: 
Det blev besluttet at prøve indordning om morgenen fra 07.50. Evalueres til 
skolebestyrelsesmøde i marts. • Vi tager det på MED udvalget og laver en 
ramme, derefter orienteres skolebestyrelsen og forældrene. • Wivi gjorde 
det klart, at vi skal finde tiden til dette og det ser hun på. Det kan komme til 
at gå ud over 2-lærerordning. 

784. Opfølgning på kommunikationsstrategi ved Wivi og Morten. Bilag 
eftersendes evt.: 
Ændringer til: “Skoleledelsen udsender nyhedsbrev med generelle og 
væsentlige informationer fra skolen jævnligt og man tilstræber, at dette sker 
1 gang om måneden” • Angående tråde for hver elev kaldet “kontaktbog”. 
Skolebestyrelsen ønsker at det er ens på skolen. 
 

785. Øvrigt nyt fra konst. skoleleder om bl.a. Trivselsundersøgelse og 
Forældresamarbejde, fastelavnsfest, fravær, De fire spor, svømning 5. kl.: 
• Wivi lægger op til at trivselsundersøgelsen bliver lavet i alle klasser på 
samme dag. At der gøres noget særligt ud af den dag. • Orientering om 
kursus om forældresamarbejde- Schillingforløbet. • Anmodning om at 
eleverne må få fri kl. 13.10 fredag i uge 6,i forbindelse med fastelavnsfest.. 



 

 

Godkendelse til dette fra skolebestyrelsen. • Orientering om fravær. • De fire 
spor - fyraftensmøder 31. januar og 20. marts 2024. • Det blev besluttet, at 
svømning for 5. klasse fortsætter hele skoleåret 

786. Forslag om fælles e-learning om skolebestyrelsesarbejde i 5 moduler 
af 10-15 minutter. Hæfter udleveres: 
Kompendium blev uddelt, og det blev besluttet, at der skal bruge 10-15 
minutter på hvert bestyrelsesmøde til dette. 

787. Evt.: 
Anne-Dorthe forelagde for skolebestyrelsen, at vi kunne have brug for 
forældrehjælp til at bemande aktiviteter og boder til skolefesten. Det var der 
bred opbakning til at skolen forespørger om ud blandt forældrene. 
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